
VERSLAG OPENBARE BOL-BIJEENKOMST  

Datum 15 april 2025 

Aanwezig: Melle Wools, Aernoud van Tilborg, Maarten Brinkman, Alfred Kleijn, Abel Perdon, 

Simone Paauw, Marije Okhuijsen, Christien Bolt (verslag) 

Afwezig m.k.: Virjanand Panday, Maaike de Vos 

Bijpraten en nieuwtjes 

Marieke Bos is afgelopen zondag op 73-jarige leeftijd overleden. Marieke en haar man Alex 

waren vele jaren betrokken bij het BOL. Zo verzorgden ze de lunch op werkdagen van de 

natuurgroep en de wijkdag. En ze organiseerden een aantal jaren de kerstmarkt op 

Koppelsteede. We wensen Alex heel veel sterkte met het verwerken van dit verlies. 

N.a.v. de presentatie over de tijdelijke bebouwing Tussen de rails van 18 maart. Er wordt 

vertraging opgelopen, omdat rekening gehouden moet worden met het broedseizoen van 

beschermde diersoorten. 

Enquête over de Brennerbaan t.o. tankstation: 

Er wordt verbouwd of gesloopt. Een aantal aanwezigen heeft de enquête ingevuld. 

Aandacht voor doorstroming. Mensen die van een grote woning naar een kleinere woning 

willen verhuizen. 

Brennerbaan Portaal: Ook graag aandacht voor een gemeenschappelijke ruimte in de plint. 

Het IdeeWijzer evenement op 5 april jl. was een succes. Mensen konden ideeën voor wijk of 

stad inbrengen en werden gekoppeld aan potentiële fondsen. Er kwamen ruim 30 ideeën 

binnen. (www.ideewijzer.nl). Het BOL en Lumineus Lunetten waren ook aanwezig om met 

mensen in gesprek te gaan.  

Melle vertelt dat vanuit Lunetten o.m. subsidie is gevraagd voor de buurtcamping, een goeie 

muziekstudio voor jongeren en voor Luna movement. Luna movement is actief met sport en 

beweging voor kinderen op de bouwspeeltuin en hun subsidie loopt af.  

 

Terugkoppeling werkgroepen 

Werkgroep Veiligheid (Maarten, Steven, Alfred, Abel) 

Er wordt onderscheid gemaakt tussen sociale veiligheid en verkeersveiligheid. 

Over de sociale veiligheid is regelmatig overleg met Jeroen van der Linden van het 

wijkbureau. 

Verkeersveiligheid: Begin dit jaar is er een enquête gehouden over verkeersonveilige 

plekken in de wijk. 

Malou Swart is de verkeersdeskundige. Er wordt een schouw georganiseerd. De route wordt 

uitgestippeld door het wijkbureau op basis van een eerder door Steven Schneemann 

gemaakte kaart met hotspots. Bewoners, die in de enquête hadden aangegeven uitgenodigd 

te willen worden voor de schouw ontvangen zo snel mogelijk een mail met datum en tijd. 

Abel heeft nog een aantal aanvullende vragen. Omdat er geen voorbespreking is 

voorafgaand aan de schouw worden deze per mail gesteld. 

Sociale veiligheid: Last van brandjes. Jongeren op fatbikes, die eieren gooien. Iets voor het 

overleg met het wijkbureau. Illegale bijplaatsingen nemen hand over hand toe. 

Melle geeft aan dat hij zich graag wil aansluiten bij de werkgroep Veiligheid. 

http://www.ideewijzer.nl/


Werkgroep Groen 

Abel heeft Maaike een lijst met vragen gestuurd. Onder meer over de status van het Groen 

Ontwikkel Plan (GOL). Het plan is nog steeds niet vastgesteld door de gemeenteraad. 

Maaike en Renske zijn daarmee bezig. Is ook een onderwerp voor het regulier overleg met 

het wijkbureau.| 

 

Werkgroep Sociale verbinding 

Aanmeldingen rommelroute loopt goed. Anton Damen (Anton de Plandelman) wil die dag het 

plandelen promoten. 

Verder is er een idee om een Open tuinendag te organiseren. Simone heeft al 2 vrijwilligers 

gevonden, die willen helpen met organiseren. 

 

Werkgroep Verkeer en OV 

Opvallend: zwart asfalt (ipv rood) op fietspad Furkabaan (van de snackbar tot het 

stationsplein) 

 

Werkgroep Huurdersbelangen (Marije, Virjanand) 

Geen nieuwe ontwikkelingen. Er wordt geprobeerd 2 keer per jaar een bijeenkomst te 

organiseren. De volgende bijeenkomst gaat over duurzaamheid en wordt georganiseerd 

samen met Warm Lunetten. 

 

Werkgroep Bouwprojecten 

Tijdens de vorige openbare BOL bijeenkomst hebben zich al een vader en zoon gemeld. 

Alfred Kleijn heeft belangstelling. 

Er is nog geen “trekker” voor de werkgroep gevonden. 

Wat is het standpunt BOL? En hoe representatief is dat standpunt?. Het uitzetten van een 

enquête lijkt een goed middel om een mening te peilen. 

 

Werkgroep Modernisering Musketon 

Aernoud van Tilborg is betrokken geweest bij de modernisering van de Musketon via Flexx. 

Hij is in het bezit van een programma van eisen, dat een paar jaar geleden is opgesteld.  

En neemt het initiatief voor een overleg met mensen, die hebben aangegeven deel te willen 

nemen aan de werkgroep.  

Contact zoeken met de gemeente: informeren naar de stand van zaken. Wordt de Musketon 

een cultuurhuis? Het wijkbureau gaf aan dat het nu bij 2 gemeentelijke afdelingen ligt. Er 

gaat een bewonersbijeenkomst komen over de modernisering van de Musketon 

De Musketon is al gemeentelijk monument en staat nu op een lijst aan te wijzen 

rijksmonumenten. 

 

Wat verder ter tafel komt 
Het Buurtteam is benaderd voor de openbare BOL bijeenkomst in mei. 

Waarvoor kun je bij het buurtteam terecht. Is er een meldpunt waar je je zorgen kunt uiten als 

je een vermoeden hebt van bijv. eenzaamheid 

Onderwerpen voor BOL bijeenkomsten zijn altijd welkom. Input kan ook gehaald worden uit 

de in september 2023 gehouden enquête. Bijvoorbeeld over de illegale bijplaatsingen 

(brandgevaar). 


